

Lysator möte 2

2019-09-25

1. Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat 17:35.

2. Val av mötespresidium

Mötet föreslår Hugo Hörnquist till ordförande, Alexander Norozkhani till sekreterare och Emir Hadzisalihovic till justerare tillika rösträknare.

Mötet beslutar att Hugo är ordförande, Alexander sekreterare och Emir justerare tillika rösträknare.

3. Fastställande av röstlängd

Röstlängden fastställs till 6 personer.

4. Fastställning av föredragningslistan

Föredragningslistan fastställs som framlagd med tillägg av punkt 13.1 Parkering.

5. Utvärdering Nolle-P

Det gick bra. Vi fick inte ström på kalasmotagningen, Hugo ska kontakta kalaskommittén och klaga.

6. Förenade datorföreningar

Alla berörda föreningar var positivt inställda. Webbsida, e-postlista och kalender ska upprättas.

Vi har en representant från varje berörd förening i en kommitté för att se till att saker händer.

Hugo har utlyst en namntävling och det har börjat ramla in förslag. En sammanfattning av det som säs på mötet om Förenade datorföreningar ska skickas ut till alla i Lysators styrelse.

7. Grillkväll

Mötet föreslår och beslutar att punkt 8 (Höstmöte) byter plats med punkt 7 (Grillkväll).

Mötet föreslår att arrangera en grillkväll den 2019-10-9 18:00.

Mötet beslutar att arrangera en grillkväll den 2019-10-9 18:00.

Mötet föreslår att Emir ska köpa in mat och kol till grillkvällen. *Mötet beslutar att Emir ska köpa in mat och kol till grillkvällen.*

Mötet beslutar att Hugo ska skicka ut information till medlemmar och frågar om allergier.

8. Höstmöte

Mötet föreslår att höstmötet hålls den 2019-10-14 klockan 18:15. *Mötet beslutar att höstmötet hålls den 2019-10-14 klockan 18:15.*

Mötet föreslår att höstmötet preliminärt hålls i Ada Lovelace och att Hugo ska kontakta rimlig part om bokning. *Mötet beslutar att höstmötet preliminärt hålls i Ada Lovelace och att Hugo ska kontakta rimlig part om bokning.*

Mötet föreslår att Felix tar på sig ansvaret för att fixa fika till höstmötet. *Mötet beslutar att Felix tar på sig ansvaret för att fixa fika till höstmötet.*

Mötet beslutar att Hugo ska skicka ut den vanliga dagsordningen med tillägg för förenade datorföreningar.

9. Styrelsetröjor

Frågan har diskuterats tidigare och då kom man fram till att tröjor är ett dåligt förslag.

Mötet röstar om huruvida vi ska diskutera tröjor eller ej.

Mötet beslutar att diskussionen om tröjor ska gå vidare.

Mötet är enat om att trycket på tröjans rygg ska vara Lysators logga. En majoritet av mötet är mot spons för tröjor.

Mötet beslutar att vi inte ska ha post och år på tröjorna.

Mötet röstar om vilka som ska få (alt. få köpa) tröjor:

- Styret: 3 för.
- Förtroendevalda: 4 för.
- Föreningsaktiva (alla med något officiellt ansvar): 4 för.
- Alla medlemmar (innebär allmän försäljning): 3 för.

Andra omröstningen angående vilka som ska få (alt. få köpa) tröjor:

- Förtroendevalda: 0 för.
- Föreningsaktiva (alla med något officiellt ansvar): 4 för.

Sista omröstningen angående vilka som ska få (alt. få köpa) tröjor:

- Föreningsaktiva (alla med något officiellt ansvar): 4 för.
- Inga: 2 för.

Mötet beslutar att vi ska ha tröjor till alla föreningsaktiva (alla med något officiellt ansvar).

Mötet röstar om vi ska köpa in hoodies eller t-shirts:

- hoodies: 4 för.
- t-shirts: 2 för.

Mötet röstar om subventioneringsgrad:

- 0%: 4 för.
- 1/3: 5 för.
- 50%: 3 för.
- 100%: 0 för.

Andra omröstningen angående subventioneringsgrad:

- 0%: 2 för.
- 1/3: 4 för.

Mötet beslutar att 1/3 av kostnaden för hoodies ska subventioneras. Det noteras att riiga är där emot.

Mötet föreslår att en person ska ansvara för tryck och beställning av hoodies. *Mötet beslutar att en person ska ansvara för tryck och beställning av hoodies.*

Mötet föreslår att Gunnar ska ansvara för tryck och beställning av hoodies. *Mötet beslutar att Gunnar ska ansvara för tryck och beställning av hoodies.*

Mötet föreslår att tröjorna ska vara svarta med enfärgat gult tryck av Lysators motiv på.
Mötet beslutar att tröjorna ska vara svarta med enfärgat gult tryck av Lysators motiv på.
 Mötet föreslår att styrelsen ska titta på designen innan de köps in och godkänna/neka designen.
Mötet beslutar att styrelsen ska titta på designen innan de köps in och godkänna/neka designen.

10. **Latex workshop statlin**

hx har pratat om att hålla latexworkshopen för statlin.

Mötet pausas 18:36.

Mötet återupptas 18:41.

hx anländer till mötet 18:41.

Mötet föreslår att hx är ansvarig för att ta vidare kontakt och håller workshoppen.

Mötet beslutar att hx är ansvarig för att ta vidare kontakt och håller workshoppen.

11. **Foo**

Foo måste flyttas från g-huset, deadline för flytten är under 2020. De taktiska problemen med flytten går att lösa på styrande fot.

Mötet föreslår att Alexander Norozkhani ska hitta ett kontrakt på serverhallen som gäller.

Mötet beslutar att Alexander Norozkhani ska hitta ett kontrakt på serverhallen som gäller.

Fortskridningen är att folk från Lysator och Ctrl-C talar med folk som har pengar. Mötet föreslår att Hugo ska prata med Forsheimer angående en ny serverhall. hx lämnar mötet då vi går vidare till punkt 12.

12. **Per capsulam**

12.1. **Skrivartoner**

Vi har, efter att ha tagit beslutet att köpa in dem, köpt in skrivartoner.

13. **Övriga frågor**

13.1. **Parkering**

Förslag: det vore rimligt att Lysator subventionerar parkeringskostnader under inkallade evenemang. Kassören tycker att budgeten rymmer dessa subventioner. Kassören ska kolla med lust om vi kan få gratis parkering på kvällar.

Mötet föreslår att Lysator ska betala eventuella parkeringsavgifter för styrelsemedlemmar under inkallade evenemang. *Mötet beslutar att Lysator ska betala eventuella parkeringsavgifter för styrelsemedlemmar under inkallade evenemang.*

14. **Mötets avslutande**

Mötet förklaras avslutat 18:55.

Följande medlemmar närvarade på mötet:

aleno523 (Alexander Norozkhani)

hugo (Hugo Hörnquist)

lupocani (Gunnar Wickblom)

riiga (Felix Riiga)

dandan (Daniel Dandanell)

bonte (Emir Hadzialisahovic)

Alexander Norozkhani

Hugo Hörnquist

Emir Hadzisalihovic